
Szendi Bence József 

Szendi Bence József vagyok, Nagydorogon lakom, a Paksi Vak Bottyán Gimnáziumban 

tanultam. 2018-ban érettségiztem, a Soproni Egyetem Erdőmérnöki Karának Erdő-

mérnöki szakára jelentkeztem, és ide is vettek fel, itt vagyok hallgató. 

Tanulmányaim során minden lehetőséget megkaptam, hogy tudásvágyamat kielégít-

sem élvezetes szakkörök és fakultációk keretében. Az érettségi vizsgára maximálisan 

felkészítettek tanáraim, akiknek ezúton is szeretnék köszönetet mondani. 

Végül a közösségről szeretnék pár szót ejteni. Az évek során kialakult ben-

sőséges tanár-diák és diák-diák viszony véleményem szerint kevés intéz-

ményben van jelen, és megéri részt venni a közösségi programokban, ké-

sőbb felejthetetlen emlékek lesznek. 

A jelenlegi és a majdani gimnazistáknak sok sikert kívánok álmaik eléré-

séhez, a pedagógusoknak pedig jó munkát és kitartást, és ezen kívül min-

denkinek Jó Szerencsét! 


